

KMB

W4

高鐵(西九龍站)  
High Speed Rail  
West Kowloon Station

專線直達

西九文化區

Direct to West Kowloon Cultural District

M+

2023年10月14日生效  
Effective from 14 October 2023



香港故宮  
文化博物館

Hong Kong Palace Museum

高鐵(西九龍站)

High Speed Rail  
(West Kowloon Station)

柯士甸站

Austin Station

轉乘優惠推介

Suggested Interchange Concessions

新界西 260X 268B  
NT West 269B

九龍東 W2 215X  
Kowloon East

新界東 W3 281A  
NT East

彌敦道 95  
Nathan Road

增設

西九文化區

九巴優惠站

KMB Fare Saver

M+

香港故宮文化博物館  
Hong Kong Palace Museum

拍一拍

即享九巴路線車費優惠!

星期六、日及公眾假期  
Saturdays, Sundays and Public Holidays

高鐵(西九龍站) 開  
From High Speed Rail (West Kowloon Station)

0800-2030

15-20 班次 Frequency  
(分鐘 mins)

本單張資料只供參考，如有更改，恕不另行通知。  
The information in the leaflet is for reference only and is subject to change without prior notice.

OPD/P/105/23

## 路線表 Bus Stop List

1	高鐵(西九龍站)	High Speed Rail (West Kowloon Station)
2	佐敦道柯士甸站	Austin Station Jordan Road
3	柯士甸道西	Austin Road West
4	M+	M+
5	香港故宮文化博物館	Hong Kong Palace Museum
6	高鐵(西九龍站)	High Speed Rail (West Kowloon Station)

\$5.4

### M+ 往香港故宮文化博物館 \$4.0\*

To Hong Kong Palace Museum

\* 乘客須使用有效八達通卡或電子支付(九巴月票除外)上車時先繳付車費，並於落車時以同一付款方式再次確認，方可獲得回贈金額。

Passengers who would like to enjoy the section fare discount should tap the same Octopus card or E-payment method they used when boarding when they alight. The processor will then rebate the discount amount.

## 其他優惠 Other concessions

乘客可以九折優惠價購買二十張路線W4單程車票。另外，凡以八達通於指定日期內，乘搭滿十程路線W4，可於指定日期免費換領相關路線車票一張，如此類推。上述優惠只適用於成人及學生全程車費。乘客可於佐敦西九龍站購買或換領車票。

Passengers can purchase 20 single trip bus tickets of Route W4 with 10% discount. In addition, passengers who pay the fare by Octopus for 10 single trips of Route W4 in specific period can redeem a free bus ticket of related route on the specified period, and so on. These concession schemes are only applicable to the Adult and Student full fare. Passengers can purchase or redeem ticket at West Kowloon Station.

於同日開始至2024年6月30日止，凡以八達通乘搭路線W4後，可享購買天際100標準成人門票\$5.0折扣優惠。而持有天際100標準成人門票的乘客，即可享路線W4最高\$5.0八達通車資優惠。上述優惠只適用於八達通成人及學生全程車費。乘客可於天際100換領上述優惠。

On the same day until 30 June 2024, passengers of Route W4 can purchase sky100 standard adult ticket with a \$5.0 discount. In addition, the adult ticket holders of sky100 can enjoy a \$5.0 fare discount when taking Route W4 on the same day. These concession schemes are only applicable to the Octopus Adult and Student fare. Passengers can redeem the concessions at sky100.

30日有效 每日10程  
逾450條九巴及龍運路線



有關W4路線轉乘資訊，請瀏覽 [www.kmb.hk](http://www.kmb.hk)

For information about Route W4 bus-bus interchange concession, please visit

### 九巴及龍運全線車隊 均接受電子支付

#### 信用卡

Visa/ Mastercard/ 銀聯/ JCB/  
美國運通/ Discover/Diners Club

#### 流動支付

Apple Pay/ Google Pay/ Samsung Pay

#### 二維碼支付

AlipayHK易乘碼 (EasyGo) /  
支付寶乘車碼 / 銀聯雲閃付App「乘車碼」/  
BoC Pay 乘車碼

\*需將出行地區設定為香港